
 

 

 

 

 

REFERAT 

 

ÅRSMØTE 2024 FOR ROGALAND FUGLEHUNDKLUBB 

Voll, 13. mars 2024 

 

 

 

 
Nest leder Arild Skeivik ønsket medlemmene velkommen til RFK`s årsmøte. 

 

Loddbok, premier fra klubb og Hundegaard loddes ut etter endt møte. 

 

Leder Erwin Kranzmann ikke tilstede grunnet sykefravær. Det har blitt sendt blomster på vegne av 

RFK. 

 

 

 

1. Konstituering av årsmøtet 

1.1 Valg av møteleder: Thomas Hebo 

1.2 Valg av referent: Ole Maribu 

1.3 Valg av protokollunderskrivere:  

 Tore Eritzlsnd 

 Lene Osberg 

 

1.4 Godkjenning av innkalling og dagsorden: 

 

Årsmøtet hadde ingen innvendinger til møteinnkallingen eller dagsorden. 

Anses som godkjent, ingen innvendinger 

  

Det var 39 stemmeberettigede til stede på årsmøte, 35 medlemmer + 4 styremedlemmer. 

 

 

  



2. Styrets årsberetning 

 
Årsberetningen ble lest av Arild Skeivik: 

Året 2023 har vært et frisk år. Det har vært mye positivt innen fuglehund sporten. For RFK sin 

del, har det vært tidenes beste år når det gjelder kurs og aktiviteter arrangert av klubben. Det har 

vært veldig gode tilbakemeldinger fra medlemmene som har deltatt på aktiviteter i regi av klubben. 

RFK er uten tvil en av de mest aktive distrikts klubbene, med høyt aktivitetsnivå.  

Vi vil takke alle frivillige som har deltatt for klubben. 

 

Styret har jobbet med saker innen økonomi og regnskap. Det har vært minkende inntekter, økte 

utgifter. Toralf vil gå gjennom dette. 

 

Styret har jobber gjennom året jobbet med søknader for å arrangere prøver og utstillinger, og er i 

god dialog med NKK.  Etter at vi mistet Forsvarshytta på Ådneram som hovedkvarter i under 

Sirdalsprøvene, har styret jobbet for å finne tilsvarende alternativer for å kunne gjennomføre 

prøvene. Dette har vært en stor utfordring, det er derfor opprettet en egen komite for dette.  

 

Dommermangel er ikke bare et lokalt problem, gjelder også de aller fleste klubbene i landet. FKF 

har lagt frem forskjellige tiltak, f.eks. tidligere prøvesesong for å prøve å forhindre 

dobbeltbookinger og at prøver havner i konflikt. 

 

Forusprøven 2023 var veldig positiv. Vi snakket om forusprøven, samt prøvens fremtid i fjor. Det 

ble rapportert at fuglebestanden var veldig bra i 2023. Det ble observert ville fasan, og store antall 

rugder. Det ble registrert 211 sjanser på fugl gjennom hele helgen. Det er gledelig at det er 

observert mye vill fasan, med tanke på bestandens nedgang. Styret har hatt møte med medlemmer 

fra Foruskomite, med tanke på videre planer for prøven. Klubben og prøvekomite jobber aktivt med 

å prøve å få tak i flere terreng. Vi er avhengige av tilgang på terreng og vill fugl, for å kunne 

gjennomføre prøven.  

 

Erwin har jobbet med Furunes terrenget som klubben leier.  Han har reforhandlet ny leiekontrakt, 

slik at vi nå leier kun terreng, og ikke lokale. Dette har redusert utgiftene på leiekontrakt med 

4 000,-.  

 

Vi i klubben trenger at medlemmer deltar aktivt på dugnader. Det trengs at medlemmer stiller opp 

på f.eks. dugnader på Furunes slik at vi kan få ferdigstilt gapahuk.   

 

 

 



Årsberetningen 

Årsberetningen for 2022 ble vedtatt uten kommentarer 

 

 
3. Årsregnskap 2023 og budsjett 2024 

Årsregnskapet for 2023 ble presentert av Toralf Ekrheim, og godkjent uten kommentarer.  

Informert om underskudd.  Informerer om økte utgifter. Vinterprøver negativt resultat.  

Årsregnskapet er gjennomgått og godkjent av revisorene, uten merknader. 

 

Budsjett for 2024 ble presentert av Toralf Ekrheim og vedtatt  

 

 

 

 

 

4. Fastsettelse av kontingenter.  

Styret foreslår ingen endring i medlemskontingentene: 

1. Hovedmedlem:  Kr. 600 pr år (inkl. trenings- og lufteterreng) 

2. Familiemedlem:  Kr. 50 pr år 

3.  Støttemedlem  kr. 150 pr år 

 

 

 

 

Årsmøte vedtok å beholde dagens kontingent.  

5. INNKOMNE FORSLAG 

5.1 Forslag fremmet av styret 

Ingen forslag  

5.2 Forslag fremmet av medlemmene  

Styret har ikke mottatt noen forslag fra medlemmene. 

 



6. VALG 

Valgkomiteen la frem sin innstilling med forslag til kandidater for valg. 

Hovedstyret endring: Arild Skeivik & Turid Helgø går ut. Inn i styret: Monica Hadland, Aud Iren 

Løyning og Cecilie Ausland  

Forslagene fra valgkomiteen ble godkjent av årsmøtet.  

Styrets forslag for valgkomite ble godkjent av årsmøtet. 

 

 

 

 

 

 

    

    

 

  



Avslutningsvis fikk vi delt ut premier til følgende hunder som hadde utmerket seg: 

 

 
Alle stolte hundeeiere ble behørig feiret med gavekort og diplom. 

Vinner av Rogalandstrofeet ble tildelt datert fat og diplom.  

 

 

 

 

 

 

 

 



Blomster ble tildelt avtroppende styremedlem Turid Helgø og nestleder Arild Skeivik.  

RFK takker for lang og tro tjeneste. 


